
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
     Helsingør den 26/5 2016 
 
 
 
 
 
 
Kære Stine Johansen  
 
Jeg svarer på din mail på vegne af det samlede Erhvervsråd. Og lad det være sagt med det 
samme. Der er ikke nogen slinger i valsen - i Erhvervs- & Industriforeningen vi har haft en god 
og frugtbar dialog med kommunen, og vi har opnået et resultat, som alle på vores side af 
skrivebordet bakker op om. 
 
På vegne af byggefagene i foreningen har vi haft flere møder med Center for ejendomme, og vi 
er for længst blevet enige om et fornuftigt kompromis vedrørende den kommunale 
udbudspolitik. I hvert fald når det gælder beløbsrammerne, mens vi senere må have en dialog 
om leverandørlisterne. 
 
Som sagt bakker det samlede Erhvervsråd op om resultatet, så set fra vores sider er der 
absolut ikke nogen grund til at forsinke vedtagelsen i byrådssalen. 
 
Med venlig hilsen 
 
David Nilsson 
på vegne af 
Erhvervsrådet 
 
 
 
 
 

 
 


